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100 vluchtelingen extra, wie kan daar nou op tegen zijn. 

HONDERD, nee dat is niks. De Burgemeesters staan schouder aan schouder. We moeten onze 

verantwoordelijkheid nemen en draagvlak creëren. 

Draagvlak creëren, de absurditeit. Draagvlak creëer je niet, dat is er of dat is er niet. 

En mij bereiken dagelijks berichten dat dat draagvlak er helemaal niet is. 

Het WETENSCHAPPELIJKE bureau van de WD gaf afgelopen vrijdag nog aan wat velen van ons al 

heeeeeeeel lang weten. 

Het merendeel van de vluchtelingen is economisch vluchteling, in Syrië en andere oorlogsgebieden 

worden mensen lekker gemaakt door smokkelaren. Ze hebben kaartjes met landen waar je het beste 

heen kan gaan. 

Landen waar NOG een goed sociaal stelsel is. 

Toch vreemd aangezien je in Turkije al veilig bent en hoe zit het met de rest van de regio, SA steekt 

de vingers in de oren. 

En dan is er nog het Dublin verdrag, van Europese verdragen houden we wel hier in Maastricht. Het 

Sjengen verdrag (wie kent het niet) dat mag niet opgezegd worden maar het Dublin verdrag waarin 

asielzoekers asiel moeten aanvragen in het eerste veilige land van aankomst is reeds LANG 

overboord gegooid. 

Nee 100 vluchtelingen extra is geen probleem, ware het echte vluchtelingen maar het probleem is de 

ongebreidelde instroom. De instroom die in Ter Apel gescreend wordt door uitzendkrachten. 

Ja uitzendkrachten want we kunnen de instroom niet meer aan. En kunnen die uitzendkrachten 

controleren of de paspoorten echt zijn, of er geen oorlogsmisdaden gepleegd zijn of er geen 

fundamentalistisch gedachtegoed aanwezig is 

IK WAAG HET TE BETWIJFELEN! 

En dus kan de Gemeente Maastricht ons niet garanderen dat er in Limmel ECHTE vluchtelingen zitten 

en er echte vluchtelingen bij komen. 

Daarom zeg ik NEE tegen de noodopvang! 




